
 

Møte start: Kl.: 1800.  

Møte slutt: Kl.: 2115. 

Neste styremøte: Tirsdag 7. mai 2024 kl. 1800 i klubbhuset. 

 

STYREMØTE 17. APRIL 2024  

TIL STEDE: Svein Granøien, Karstein Karlsaune, Mathias Harstad, Siv Ingrid Lund, Arild Hage, Martin 
Granøien, Anders Gunhildsøien, Kai Børge Amdal, Lise Beate Halseth og Øystein Røkke.  

Ikke til stede: Kristin Hage. 

 

Anders sitt ord: 

 

 

INFO FRA UTVALGENE  

KVINNEUTVALGET:  

-Alt som skal søkes på er søkt på. 

-Alt som skal planlegges av skyting og kvelder er planlagt. 

-Etterstreber å få til flere aktiviteter i år enn i fjor. 

 
 
 

FISKEUTVALGET: 

-Bones Maskin utbedrer vei langs jernbaneverkstedet og gjør i stand dette i god tid før 
fiskesesongen. 



-Dugnad på Refseth vald. Flom i høst har gravd mye rundt tilkomststi til valdet og andre ødeleggelser 
har skjedd. 

-6. mai skal det skje dugnad for vald på Støren og opp Sokna. 

-Som en godbit for aktiv deltakelse og dugnad for ungdomsgruppen spørres det om midler fra 
foreningen til å ta med de det gjelder på en tur. Det må settes opp et budsjett for dette først 

-Trenger nye slukstenger og sneller. Martin G har etterspurt pris hos forskjellige selgere. 

 

 
 

JAKT- OG HUNDEUTVALGET:  

-Møte i forrige uke. Fordelt ansvarsområder. 

-Utstilling i mai. 

-Forslag til flere aktiviteter. Mulig idé å introdusere introjakt med jegerprøvekurset. 

-Aversjon: Utdanning av ny person som erstatter Wenche Porsanger. Inger Lise Rogneslien er tiltenkt 
erstatter. 

-Utdanning av person innen dressur i foreningen aktuelt. 

-Utdanning av person innen ettersøk i foreningen. 

-Vi ser på muligheter rundt introjakt for flere ferske jegere. 

 
 

UNGDOMSUTVALGET:  

-Fluebinding har startet. 
 



ØKONOMI:  

- 

 

FURUKOLLEN:  

-Vi ser på alternative strømmuligheter til Furukollen. 

Furukollen har per i dag og alltid hatt bensinaggregat. 600 liter gikk med til strøm i fjor. Bensinpris og 
forbruk øker. Flere nye utstyr i Furukollen krever mer strøm og vi må derfor se på muligheter som 
kan få oss vekk fra aggregatdrift som hovedtilførsel av strøm.  

Vi ser å muligheter på å bli helt grønn i Furukollen. 

Trenger ca. 200-250 Ah for å drifte alt i Furukollen. 

Dette fremmer rennommé for klubben, vi blir grønnere og jobber mot en miljøvennlig fremtid.  

Anslått pris for nytt strømanlegg med grønn energi: 50 000 kr for vindmølle, solcelle, batteri og 
inverter (hjernen som styrer dette).  

Nedbetalingstid på ca. 3 år. 

Mer teknikk som bringes inn på skytebanen gir større risiko for at noe kan gå galt med systemer.  

Fremtiden er ikke bensinaggregat, men dette kan være en nødløsning. 

Hvor fort kan vi få opp dette? Varene er hyllevarer som raskt kan skaffes. 

Økonomi: For å finansiere dette akkurat nå, alt på en gang, kan det hende vi må ta opp et nytt lån. 

Det er derfor mulig å skaffe deler av dette nå og resten senere. Kan få dette oppe å gå for 14 000 kr. 
Vindmøllen vil da være den vi venter med. 

Vi går for dette forslaget vedrørende strøm. Tiltaket iverksettes umiddelbart. 

 

-Kai Børge tar kontakt med den det gjelder angående utbedring av veg og småhogst fra steinbrudd 
og opp den siste bakken til Furukollen. 

 



KLUBBHUS: 

-Klubbhuset males i morgen i Herregårdsgul med hvit omramming og hvite vindskier. 

-Kjelleren er påbegynt. Det skal legges isolasjon og støpes. 

-Vi har installert solcellepanel på taket som er oppe og går. 

-Kledning på huset er nesten ferdig. 

-Terrasse og handicap-inngang skal opp. 

-Vinduer er skiftet. 

 

UTLEIE AV KLUBBHUS 

-Vi har vært i kontakt med en mulig leietaker som vært på befaring med tanke på leie av klubbhuset. 
Vi ser på muligheter for å tilfredsstille ønsker til leietaker og hvordan dette påvirker klubbhuset for 
foreningen. 

-Klubbhuset har gode muligheter for utleie og vi ser på fremtidige og langsiktige løsninger for utleie 
av kjeller og hovedetasje for aktuell utleier samt andre muligheter og andre leietakere. 

-En aktuell knytning av leietaker utgjør en viss risiko for oss når det kommer til kostnad. Store 
utbedringer og tilpasninger av kjeller vil forekomme. 

-Både vi og leietakere ønsker å få dette på plass så fort som mulig. 

-Leietaker må komme med sine ønsker og pris slik at vi kan ta høyde for dette før støp av kjeller. 
Omfattende restaureringer tilkommer i kjeller om leietaker skal leie. 

 

TING SOM MÅ PÅ PLASS FØR VI EVT. STARTER MED OPPFYLLING AV ØNSKER FOR UTLEIE: 

-Konkrete ønsker/krav på hva leietaker ønsker. 

-Estimat på hva dette kommer til å koste. 

-Hva dette betyr for foreningen. 

-Pris for leie og leieavtale, tidsperspektiv for leieperiode. 

-Hvordan vi ligger an mtp. Penger og økonomi for å imøtekomme ønsker. 

-Tegne ut løsninger, se på pris. 

-En utredning fra leietaker om hvordan det skal se ut når de forlater klubbhuset. Det skal ikke være 
slik at vi må rydde opp etter de som var her. Dette må skrives inn i leieavtalen og vi utfordrer 



leietaker til å gi en utredning på hvordan dette løses. Dersom vi må rydde flere ganger, betaling for 
rydding(?). 

Forslag: Vi går videre med å innhente informasjonen vi trenger i denne saken. 

Forslag godkjent. Vi går videre med saken og innhenter informasjonen vi trenger. Det vesentlige for 
oss er pengene rundt dette. Dette er med på å dekke mange faste kostnader vi har på huset. 

Svein og Anders fører dette videre med aktuell leietaker. 

Det er delte meninger rundt dette da det ligger en risiko for at vi kan støte på ulemper med 
leietakerens tilstedeværelse i bygget som vi må tilpasse oss. Ryddighet når vi skal bruke møtet er 
viktig. Rommet må være egnet til vårt bruk når vi kommer for å gjøre foreningsarbeid. 

 

 

 

Annet:  

Skytebaneutvalget: 
-Har begynt med skyting. 
-Møte med på søndag. 
-Flere stevner er planlagt, se aktivitetskalender. 
 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 


